

IT'S TIME TO RELAX

Just think of. Wellness: the best SPAs selected for you

Девиз - благосостояние: самые лучшие Spa, выбранные для Вас

Wellness temples located just a few steps from the seaside. Luxury and elegance are the key-words of the **Augustus Hotel & Resort (3)** 169, Viale Morin: its Day Spa offers a wellness integrated program of indoor and outdoor activities. Viale Morin is also the address of the Egoista Spa of the **Principe Forte dei Marmi (6)**: 400 square meters dedicated to wellness, with seven cabins, aesthetic treatments and beauty touch. Let's now move to via Mazzini. Number 20 is the address of the **Grand Hotel Imperiale (5)**. It is here, on the ancient marble road, that you can find a place to regenerate your body and soul. Its name is Dea, and it is the new wellness Spa of the **Grand Hotel Principe di Piemonte (2)** Piazza Puccini 1, Viareggio. A cozy atmosphere makes the customers feel welcomed for a wellness and relaxation experience. Let's enter now the Wellness Centre of the **UNA Hotel Versilia (1)** 335/337, Via Sergio Bernardini, Lido di Camaiore: a gym a 15 meter swimming pool with hydro-relaxation area, sauna, Turkish bath and emotional showers. At 129/131 of via Duca della Vittoria in Marina di Pietrasanta, you can pamper yourself and relax in the warm and welcoming **Mondial Wellness Center** of the **Mondial Resort & Spa (7)**. Let's now conclude with the thermal centre Terme della Versilia of the **Hotel Villa Undulna (4)**. The only thermal area along the Tuscan coast, offering a wide selection of thermal, wellness and aesthetic treatments.

Храмы благосостояние в нескольких минутах ходьбы от моря. Роскошь и элегантность являются диктатом в **Augustus Hotel & Resort (3)** *Виаале Морин, 169*, в его Day Spa отличное самочувствие не заставляет себя ждать благодаря интегрированному курсу физической активности в помещении и на открытом воздухе. Опять же на виаале Морин находится Egoista Spa от **Principe Forte dei Marmi (6)**: 400 квадратных метров, посвященных оздоровлению с семью различными кабинками, косметических процедурами и процедурами beauty touch. Направление - виа Мадзини. Под номером 20 находится роскошный 5-звездочный **Grand Hotel Imperiale (5)**. Именно здесь, на античном мраморном пути, родился этот отель, где тело и ум находят свой комфорт. Он называется Богиня и это новый оздоровительный салон отеля **Grand Hotel Principe di Piemonte (2)** *Пiazza Пуччини, 1, Виареджо*. Интимная и уютная обстановка, чтобы побаловать клиента и подарить ему комфорт и релакс. Заходим внутрь Оздоровительного центра **UNA Hotel Versilia (1)** *Виа Серджио Бернардини, 335/337, Лидо ди Камайоре*: фитнес-зал, 15-метровый бассейн с маршрутом гидро-релакс, сауной, турецкой баней и эмоциональным душем. На виа Дука делла Виттория, 129/131 в Марина ди Пьетрасанта, побалуйте себя и отдохните в теплой и приятной атмосфере оздоровительного центра **Mondial Wellness Center** от **Mondial Resort & Spa (7)**. Наконец, мы завершаем наш тур в термальном центре Terme della Versilia от отеля **Hotel Villa Undulna (4)**. Он является единственным термальным центром на тосканском побережье и предлагает широкий выбор термальных, косметических и оздоровительных спа-процедур.



TRÈS CHIC NIGHTS

Versilia's luxury hotels
Лучшие отели Версилии

Our tour of the Versilian Coast's most beautiful hotels cannot but start from Forte dei Marmi. Here is where we find a particularly charming villa rich in history: **Hotel Byron** (4), a five-star luxury hotel located downtown (Viale Morin 46) with panoramic view of the Tyrrhenian Sea and private garden with the Apuan Alps rising in the background. The hotel includes a one-Michelin-starred restaurant, La Magnolia. Set along Viale Morin are two other hotel options: **Augustus Hotel & Resort** (6), nestled in a big park and made up of Villa Pesenti, the Nave- a modern building with spectacular view of the mountains-, seven villas with suite room service, the Augustus Lido, former home to the Agnelli family, and the private Augustus Beach club including an elegant restaurant with access from the hotel's private underpass. And **Principe** (2): enjoy a breathtaking view from the terrace of the 67 Sky Lounge Bar, peace and relaxation in the 28 rooms, of which 14 suite rooms, the perfect blend of contemporary design and comfort, and four different restaurant options. Located just 200 meters away from the beach is **Grand Hotel Imperiale**, a modern five-star luxury hotel, the perfect place for relaxing and regaining physical and mental strength (in Via Giuseppe Mazzini).

Маршрут, проложенный среди лучших отелей Версилии, берет свое начало, несомненно, в Форте дей Марми. Здесь Вы насладитесь необыкновенным шармом такой виллы с богатой историей как **Hotel Byron** (4), - роскошный 5-звездочный отель в самом центре города (виале Морин, 46) с панорамным видом на Тирренское море или на сад на фоне Апуанских Альп. Отель гордится рестораном La Magnolia, которому была присвоена звезда Michelin. Опять же на виале Морин, два других предложения: **Augustus Hotel & Resort** (6), погруженный в зелень большого парка и состоящий из Villa Pesenti, Nave - современного здания с прекрасным видом на горы, семи вилл с апартаментами, Augustus Lido (некогда виллы семьи Аньелли) и частного пляжа Augustus Beach с элегантным рестораном прямо на море, добраться к которому можно лишь через подземный переход для исключительно использования. Затем отель **Principe** (2): захватывающий вид с террасы на 67 Sky Lounge Bar, тишина и релакс 28 номеров, в том числе 14 люксов, обставленных под знаком дизайна и комфорта, и вкус четырех различных ресторанных предложений, которыми располагает отель. В 200 метрах от моря, **Grand Hotel Imperiale**, 5-звездочный отель недавней постройки, который предлагает любителям стиля и роскоши идеальное место для отдыха и восстановления физического и психического благополучия (на виа Джузеппе Мадзини). Идеальная гармония между роскошью и простотой, теплое



The ideal combination of luxury and comfort, of warm hospitality and special atmosphere is the secret behind the charm of **Villa Roma Imperiale** (1-5), a romantic four-star superior villa with 31 rooms, located in Via Corsica 9. Situated in Pietrasanta is **Palazzo Guiscardo** (7) : a four-star superior hotel in the heart of the town, with nine rooms all furnished in different styles, with antique furniture, four-poster beds and Carrara marble bathrooms in various colors after which the rooms are named (Via Provinciale Vallecchia). If you're going in the opposite direction, towards Viareggio, stop at

гостеприимство, особенная среда с множеством приятных деталей являются секретом очарования **Villa Roma Imperiale** (1-5), романтического 4-звездочного отеля суперIOR с 31 номерами, расположенного на виа Корсика, 9. Продолжая маршрут по направлению к Пьетрасанта, вот **Palazzo Guiscardo** (7), 4-звездочный отель суперIOR в самом центре города, располагающий всего девятью номерами, каждый из которых обставлен в различном стиле, с антикварной мебелью, кроватями с балдахином и ванными комнатами из каррарского мрамора, цвета которого дают названия номерам (виа Провинциале Валлеккья). В обратном направлении от побережья, направляясь к Виареджо, остановитесь в **Una Hotel Versilia** (8) в



Una Hotel Versilia (8) in Lido di Camaiore, which offers the comfort of a luxury hotel and the privilege of being independent, as it includes 30 apartments of different sizes. Among the hotel exclusive amenities are a 280-seat restaurant, roof-garden bar, wellness and sports facilities, 2 tennis courts, 1 outdoor 25-meter swimming pool and sun-room. In Viareggio, you will have no doubts: **Grand Hotel Principe di Piemonte** (3). Started in the early twenties, this hotel has been home to aristocrats, intellectuals and artists and is today one of the area's best-known and most exclusive hotels (Piazza Puccini 1).

Лидо ди Камайоре, он идеально подходит тем, кто хочет совместить комфорт роскошного отеля с привилегией независимости, благодаря 30 апартаментам различных типологий. Среди эксклюзивных услуг ресторана на 280 мест – бар с садом на крыше, зоны, посвященные здоровью и спорту: 2 теннисных корта, 1 открытый 25-метровый бассейн и солярий. По приезду в Виареджо никаких сомнений: **Grand Hotel Principe di Piemonte** (3), рожденный в начале двадцатых годов и в течение долгого времени превращенный в гранд-отель международного класса и пристанище аристократов, интеллигенции и деятелей искусств, сегодня - один из самых эксклюзивных исторических отелей (Пьяцца Пуччини, 1).



HOMME_FEMME

MISSONI
HOSS INTROPIA
DONDUP
SOHO DE LUXE
GIOCASTA
DIADORA HERITAGE

AGLINI
TRUE NYC



WWW.BRAVIRAGAZZISHOP.COM

BRAVIRAGAZZISHOP VIA BARSANTI 21, FORTE DEI MARMI